

Phillips Graduate University Announcement

March 2nd, 2023

Phillips Graduate University(PGU) has learned that there have been serious problems with our recruitment contractor in China, Shanghai Xuewe Education Technology Co., Ltd. (hereinafter referred to as Shanghai Xuewe). As of now, we have not received any official response from Shanghai Xuewe regarding our contract. PGU has decided that Shanghai Xuewe has seriously violated the cooperation agreement with our university, which was signed under contract number "2020/12/8", and has seriously infringed upon PGU's legal rights and reputation. To protect our legitimate rights and interests, we hereby make the following solemn declaration:

1. From the date of this announcement, PGU cancels all enrollment authorization for Shanghai Xuewe regarding PGU's international programs;
2. From the date of this announcement, Shanghai Xuewe must immediately delete all related PGU project promotions;
3. From the date of this announcement, Shanghai Xuewe must cooperate with PGU to properly handle all follow-up matters for registered and unregistered students;
4. We solemnly declare that Shanghai Xuewe's authorization to operate PGU project enrollment through all channels in mainland China is invalid;
5. Students who are interested in applying to our university's programs are reminded to visit our official website www.pgu.edu for details;
6. We have contacted some students via email. Students who have not yet contacted us should promptly contact Ms. Wang Feihao, head of PGU's International Program, at internation@pgu.edu;
7. PGU will announce the university's teaching plan and discuss the follow-up solutions as soon as possible through the official website.

Phillips Graduate University 公告

March 2nd, 2023

近期我校 (Phillips Graduate University 以下简称 PGU) 获悉在中国的招生合作伙伴上海学威教育科技有限公司 Shanghai Xuewei Education Technology Co., Ltd (以下简称上海学威) 出现严重问题, 截止到目前均未收到上海学威关于 PGU 合作事宜的任何官方答复, 经查证上海学威已严重违反与我校签署的合同编号“2020/12/8”的合作协议, 已严重侵犯 PGU 的合法权益和名誉权, 为维护我校正当合法权益, 现郑重声明如下:

- 一, 自本公告之日起, PGU 取消与上海学威关于 PGU 国际项目的所有招生授权;
- 二, 自本公告之日起, 上海学威需立即删除下架所有相关 PGU 的项目宣传;
- 三, 自本公告之日起, 上海学威需配合 PGU 妥善处理已注册学生及未注册学生的所有善后事宜;
- 四, 郑重声明: 上海学威对中国大陆所有渠道合作商授权运营关于 PGU 项目招生的协议均无效;
- 五, 提醒有意申报我校项目的学生, 请访问我校官网 www.pgu.edu 了解详情;
- 六, 我校已通过 Email 联系到部分学生, 请未与我们取得联系的学生们及时联系 PGU 国际处负责人王妃好老师 Email: internation@pgu.edu;
- 七, PGU 将尽快通过学校官网宣布学校的教学计划和商议后续的解决方案.;